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Sent: Wed 9/30/2020 8:17:29 PM

Subject: RE: Eerste Kamervragen FvD PvdA 50+ PVV 30092020.LdR

Received: Wed 9/30/2020 8:17:30 PM

Lets uitgebreid.

Er kan uiteraard een excuses in dat het blijkbaar niet duidelijk genoeg was in de eerdere beantwoording, maar dat lijkt mij niet

gepast(?).... Of de PvdA doelt hier op iets anders..

Voorts vragen de leden van de PvdA-fractie waarom in de eerdere beantwoording niet was opgenomen dat dat de testcapaciteit
en de personele capaciteit van de GGD’s tekort schiet.

In antwoord op de door de leden bedoelde vragen in de memorie van antwoord heb ik aangegeven dat de druk op dat moment

vooral lag op de laboratorium capaciteit, en niet op de GGD-capaciteit. Begin augustus hebben we daarom aan de GGD'en

gevraagd om even te wachten met het verder opschalen van hun afname locaties vanwege de druk op de labcapaciteit.
Inmiddels kunnen de GGD’en weer hun testafname locaties verder uitbreiden op basis van de beschikbare labcapaciteit. In de

eerste week van augustus werden er nog 32.000 testen afgenomen, vorige week (week 39) werden er alweer 40.300 COVID19

testen per dag afgenomen. Vanaf vrijdag 2 oktober kunnen er 49.500, en vanaf vrijdag 6 oktober is er labcapaciteit voor 56.500

COVID19 testen. Ik verwacht dat er eind oktober 70.000 testen afgenomen kunnen worden, als alles volgens plan verloopt.

ER P-IB (@ minvws.nl

van: IEXETNINSESEc invws i>Verzonden: woensdag 30 september 2020 21:58

) SEE @rmivvws.n;EEN) EEE o vw»;IEE
@minvws.nl>

) JEEH @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Eerste Kamervragen FvD PvdA 50+ PVV 30092020.LdR

Kun je iets meer tekst maken? PvdA is nodig en moeten ze iets meer empathie tonen

Verzonden: woensdag 30 september 2020 21:54

EEE0 minvws.l>;IEEE<BEEKEDN© «vw. >;ICKETII
CC: @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste Kamervragen FvD PvdA 50+ PVV 30092020.LdR

Klopt. Maar lastig. Want we hadden wel opgenomen in de eerdere antwoorden dat de labcapaciteit onder druk stond, en

dat het vooral lag aan de labs en niet aan de GGD’en.

Dus ik weet niet wat ik hier nog meer op moet zeggen...

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.26 ) SIRE minvws.nl>
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Datum: woensdag 30 sep. 2020 9:49 PM

)JERE @minvws.nl>
Onderwerp: RE: Eerste Kamervragen FvD PvdA 50+ PVV 30092020.L dR

Nee kwam niet van mij, volgens mij

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

Van: 5.1.2e ) minvws.nl>
Datum: woensdag 30 sep. 2020 9:01 PM

Aan: 5.1.2 )

NC
5.1.2 )<ERESI@ invws ul>

Kopie: 5.1.2e ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste Kamervragen FvD PvdA 50+ PVV 30092020.LdR

Eens

QFE} Deze kwam van jou toch? Kun jij zorgen dat daar een inhoudelijker en uitgebreider antwoord op komt? Is belangrijk
voor de behandeling.

Groet

Verzonden: woensdag 30 september 2020 20:59

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

CC: 5.12e ) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Eerste Kamervragen FvD PvdA 50+ PVV 30092020.LdR

Ik denk dat onderstaand antwoord nog wat TLC kan gebruiken ©

Voorts vragen de leden van de PvdA-fractie waarom in de eerdere beantwoording niet was opgenomen dat dat de testcapaciteit
en de personele capaciteit van de GGD’s tekort schiet.

van: ICEEDNEN) JBEEXEDN  rinvus.nl>
Verzonden: woensdag 30 september 2020 18:32

Aan: ) minvws.nl>

CC: ) minvws.nl>

Onderwerp: Eerste Kamervragen FvD PvdA 50+ PVV 30092020.LdR

Akoord


